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OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-20 

Datum: 18.2.2021 

 

Z A P I S N I K 

 

20. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, dne 18.2.2021, 

s pričetkom ob 17.10 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja na Občini Radenci, 

Radgonska cesta 9g, 9252 Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ (Teams), Drago BRAČKO, Andrej DIVJAK, Dušan DOMANJKO, Alja DOMJAN 

(Teams), Miran JELEN, Ivan KLOBASA, Mihael KLOBASA, Drago KOCBEK, Štefanija LESJAK, 

Vladimir RANTAŠA, Mitja ŠKERGET, Jožef TOPLAK in Toni ŽITEK (Teams).  

 

ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: mag. Norma BALE, ki je svojo odsotnost tudi 

opravičila 

 

PREDSEDUJOČI: Roman LELJAK, župan Občine Radenci 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: Mojca Marovič, v.d. direktorice, Marjeta Lončar, Simona 

Himelrajh, Davorin Zamuda, mag. Anton Štihec, vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

 

OSTALI PRISOTNI: Bojan Rajk 

 

Župan je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je na začetku seje prisotnih 13 svetnic in 

svetnikov (10 svetnikov je bilo fizično prisotnih, 3 svetniki so bili prisotni preko oddaljene 

povezave Teams).  

 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 

 

 

• OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 20. redne seje. 

 

Predsedujoči je z dnevnega reda umaknil sledečo točko dnevnega reda: 

 

• AD 12 Predlog Pravilnika o sofinanciranju javnih prireditev s strani Občine 

Radenci 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda in sicer s sledečima točkama 

• Predlog sklepa o določitvi tržne najemnine 

• Predlog soglasja za odobritev uporabe fleksibilnega normativa v dveh 

oddelkih vrtca drugega starostnega obdobja in spremembo oddelka v 

prvem starostnem obdobju 

• Predlog obvezne razlage petega odstavka točke b, 56. člena OPN občine 

Radenci 

 

Navedeni točki se uvrstita na dnevni red za točko AD 19. Preostale točke dnevnega reda 

se ustrezno preštevilčijo. 

 

Predsedujoči je dal predlagano razširitev dnevnega reda v razpravo. 
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Gospod Kocbek je predlagal, da se točka  »AD 6 Ugotovitveni sklep o sprejemu mandata 

svetnice gospe Štefanije Lesjak« uvrsti pred vse ostale točke dnevnega reda, ob tem se je 

skliceval na Poslovnik OS Občine Radenci. Prav tako je predlagal, da se na dnevni red uvrsti 

točka »Seznanitev s prispelimi predlogi in pripombami, ki so prispeli vezano na 

poimenovanje nove ulice, to je Ulice svetega Florijana. 

 

Predsedujoči je g. Kocbeku pojasnil, da je bila praksa v preteklosti glede oblikovanja 

dnevnega reda enaka kot je sedaj in je predlagani dnevni red, po njegovem mnenju v 

skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Radenci, ob tem je še poudaril, da s tem 

niso kratene pravice gospe Štefanije Lesjak. 

 

Glede drugega predloga razširitve dnevnega reda je predsedujoči prisotne seznanil, da do 

dne 18.2.2021 do 15.00 ure na Občino Radenci ni prispela nobena pripomba niti predlog 

povezan s poimenovanjem nove ulice to je Ulice svetega Florijana, zato razširitev dnevnega 

redna ni potrebna. O zaključkih komisije imenovane za poimenovanje ulic, trgov in naselij 

v kraju Radenci, pa je predsedujoči povedal, da bo svetnike podrobneje seznanil pod točko 

»AD 9 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o imenovanju ulic, trgov in 

naselij v Zdraviliškem kraju Radenci, skrajšani postopek.« 

 

Glede spremembe Poslovnika Občinskega sveta Občine Radenci je predsedujoči povabil g. 

Kocbeka, da ta pripravi predlog sprememb, o katerih se lahko glasuje že na naslednji seji 

občinskega sveta. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave, je dal predsedujoči na glasovanje predlagan 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 19. redne seje občinskega sveta 

2. Potrditev zapisnika 12. dopisne seje občinskega sveta 

3. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

4. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

5. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

6. Ugotovitveni sklep o sprejemu mandata svetnice gospe Štefanije Lesjak 

7. Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana Odbora za proračun, finance in 

premoženjske zadeve 

8. Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana Odbora za šport in turizem 

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o imenovanju ulic, trgov in naselij 

v Zdraviliškem kraju Radenci, skrajšani postopek 

10. Predlog odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe na področju 

zobozdravstva za odrasle v Občini Radenci, hitri postopek 

11. Predlog Odloka o mreži javne zdravstvene službe na primarni ravni v Občini Radenci, 

hitri postopek 

12. Predlog Pravilnika o sofinanciranju programov društev, neprofitnih in humanitarnih 

organizacij in društev v Občini Radenci 

13. Predlog Letnega programa kulture v Občini Radenci za leto 2021 

14. Predlog Letnega programa športa v Občini Radenci za leto 2021 

15. Predlog sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne 

službe oskrba s pitno vodo ter pripadajoče omrežnine za uporabo javnih 

infrastrukturnih objektov in naprav v Občini Radenci za leto 2021   

16.  Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne občinske javne službe 

varstva okolja, oskrbe s pitno vodo, Vodovodna zadruga Hrašenski Vrh za leto 2021 
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17. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne občinske javne službe 

varstva okolja, oskrbe s pitno vodo, Vodovodna zadruga Hrastje-Mota za leto 2021 

18. Predlog sklepa o izstopu Občine Radenci iz Ustanove dr. Šiftarjeva fundacija 

19. Predlog sklepa o določitvi višine tržne najemnine 

20. Predlog soglasja za odobritev uporabe fleksibilnega normativa v dveh oddelkih vrtca 

drugega starostnega obdobja in spremembo oddelka v prvem starostnem obdobju 

21. Predlog obvezne razlage petega odstavka točke b, 56. člena OPN občine Radenci 

22. Predstavitev projektne dokumentacije PZI za izgradnjo telovadnice ob Osnovni šoli na 

Kapeli 

23. Opredelitev občinskega sveta do osnutka Pokrajinske zakonodaje s pregledom 

pristojnosti pokrajin 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Predlagani razširjeni dnevni red, podan s strani župana, je bil sprejet. 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Gospod Drago Kocbek je opozoril na tiskarsko napako, ki je nastala ob zapisu sklepa 208, 

19. redne seje in sicer je zapisano, da so ZA navedeni sklep glasovali 4 svetniki. Pravilno 

glasi zapis »ZA je glasovalo 14 članov sveta«. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 216/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 19. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 29.12.2020, s predlaganim popravkom. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 2  POTRDITEV ZAPISNIKA 12. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 217/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 12. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala od četrtka 14.1.2021 od 11.00 ure, do petka 

15.1.2021 do 10.00 ure. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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➢ AD 3 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in povedal sledeče: 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in povedal sledeče: 

 

• Predsedujoči pove, da je takoj, ko je bil odpravljen ukrep prehajanja občin, navezal 

stike z določenimi ministrstvi. Na nekaterih je že opravil srečanja, ob čemer je 

poudaril, da gre pri teh dejavnostih za uresničitev treh glavnih projektov in sicer 

izgradnja nove čistilne naprave, izgradnja telovadnice ob OŠ Kapela in revitalizacija 

parka v Radencih. Povedal je, da ga že v naslednjem tednu čakajo pogovori vezani 

na čistilno napravo, kjer pričakuje financiranje že v aprilu. V teku je razpis za 

sofinanciranje izgradnje telovadnice, na katerega se mora Občina prijaviti do 

2.3.2021. 

• Nadalje je povedal, da je menjalna pogodba, ki je bila sklenjena z družbo Sava 

Turizem v zaključni fazi in da bo predvidoma že v začetku naslednjega tedna vložen 

predlog na vpis lastninske pravice. S tem bo Občina Radenci postala lastnica dela 

parka, kot je to bilo predstavljeno podrobneje na 19. redni seji OS. 

• Predsedujoči je svetnike seznanil, da so dela na Cvetlični in Vrtni ulici v zaključni 

fazi. Predvidoma jutri (to je 19.2.2021) bi naj bila dokončana vsa gradbena dela. 

Asfaltiranje obeh ulic bo opravljeno predvidoma 15. marca, ko se bodo odprle 

asfaltne baze. 

• 10. aprila je predviden začetek del na vseh štirih ulicah v naselju »Jelovica«. 

• V ponedeljek, dne 22.februarja je predviden začetek oziroma uvodni sestanek, 

vezan na izgradnjo ceste v Turjancih. Ob tem je predsedujoči povedal, da je bil v 

sredo, 17. februarja opravljen sestanek s krajani Turjanec, ki živijo ob cesti na 

kateri bo izvedena rekonstrukcija. Dela bi naj bila predvidoma dokončana do 

28.4.2021. 

• Konec februarja je predviden začetek del na cestah v Janževem Vrhu, kjer je bil 

izvajalec že izbran, prav tako je v zaključni fazi tudi razpis za obe cesti na Murščaku. 

• Predsedujoči je nadalje prisotne seznanil z deli na objektu vinska fontana, povedal 

je tudi, da so končani izkopi za telovadnico ob OŠ Kapela. Vezano na izgradnjo 

telovadnice, potekajo vsaj enkrat tedensko delovni sestanki (izvajalec, nadzornik, 

OU…). Bilo je izvedenih že pet sestankov (predvidoma vsak torek). Izvajalcu 

gradnje telovadnice, je bilo izplačanih po predloženi situaciji, ki je bila pregledana 

in podpisana s strani nadzornika, 8,7 % predvidenih sredstev 

• Predsedujoči je tudi povedal, da bodo takoj, ko bo vreme dopuščalo, opravljena 

zaključna dela ureditve mini golfa, prav tako bodo v začetku meseca marca 

opravljena predvidena dela na atletski stezi in nogometnem igrišču. 

• V prihajajočih dneh se pričakuje tudi izdaja gradbenega dovoljenja za parkirišča na 

Kapelskem vrhu. 

• Predsedujoči je povedal, da je skrajni čas, da se lahko vsi občani Občine Radenci 

priključijo na vodovodno omrežje, zato se bodo takoj ko bo vreme dopuščalo pričela 

dela povezana z izgradnjo vodovodnega omrežja v Turjanskem Vrhu in Žrnovi. 

• Glede cestne razsvetljave je predsedujoči povedal, da je postavljenih  80 temeljev 

(Janžev Vrh, Melanjski Vrh in Okoslavci, sledijo tudi Turjanci). Glede rešitve 

reklamacije povezane z razsvetljavo na Prisojni cesti, je sklican za naslednji teden 

sestanek s podjetjem Pomgrad. 
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• Na »Strmcu« so bile postavljene tri nove turistične informativne table v treh jezikih. 

S tovrstnimi tablami bodo opremljene tudi druge turistične točke v občini. 

• Predsedujoči je prisotne seznanil tudi s težavami povezanimi z odvodnjavanjem 

kmetijskih površin. Zakon namreč jasno govori, da ko gre za naraven padec in s 

tem odtekanje vode s kmetijskih zemljišč na ceste, kmetje niso dolžni urediti 

odvodnjavanja, v tem primeru je to dolžan urediti lastnik ceste. Podjetje Pomgrad 

tako po kazni, ki jo je moralo plačati zaradi podhoda proti Kapelski cesti, rešuje 

odvodnjavanje ob železniški progi, občina sama pa rešuje odvodnjavanje ob 

Finžgarjevi cesti. 

• V fazi izvedbe so tudi cenitve občinskih stanovanj. Ob tem je predsedujoči še 

posebej poudaril, da nobena pravica stanovalcem občinskih stanovanj ne bo 

odvzeta, saj so stanovalci zaščiteni po različnih Stanovanjskih zakonih. Vse kar se 

lahko spremeni je le lastnik stanovanja.   

• Konec meseca marca 2021 je predviden začetek prodaje »OŠO«. 

• Na koncu je predsedujoči še povedal, da bodo iz proračuna Občine Radenci 

financirani testi na »Covid« za vse podjetnike s sedežem v Občini Radenci ter 

njihove zaposlene ter tudi za druge občane Občine Radenci, ki test potrebujejo za 

službo. Navedeno testiranje izvaja enkrat tedensko ambulanta dr. Bojane Marič, 

cena testa bo znašala cca 15 EUR. 

 

➢ AD 4 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

G. DRAGO KOCBEK zastavil sledeča vprašanja: 

• V kateri fazi se nahaja Menjalna pogodba za Park Radenci, ki je bila sklenjena z 

družbo Sava Turizem d.d.  

• Kdo je dal predlog za poimenovanje nove ulice (parcele za gasilskim domom) 

• Kakšna je vizija turizma glede novih projektov ter kako bo izvedeno vzdrževanje 

vseh tematskih poti  

• Kako je s projektom Rihtarovci (obnova ceste), glede na dejstvo, da v proračunu ni 

predvidene proračunske postavke  

 

 

G. DUŠAN DOMANJKO je podal pohvalo in prošnjo:  

• Pohvalil je delo celotne občinske uprave in župana.  

• Izpostavil je prošnjo  povezano z nogometnim igriščem ob OŠ Kapela in sicer bi 

želel, da bi bila dovoljena uporaba navedenega igrišča, ki vsekakor mora ostati, tudi 

v času gradnje telovadnice. Trenutno je namreč uporaba igrišča prepovedana. 

Predlagal je, da se gradbena mehanizacija postavi ob parkirišču in ne na travnato 

igrišče, saj smatra, da je tam dovolj prostora. 

 

 

G. DEJAN BERIĆ je podal sledečo pobudo in vprašanje: 

• Glede na dejstvo, da je podžupan g. Miran Jelen postal predstavnik v Svetu zavoda 

Srednje šole za gostinstvo in turizem Radenci, poziva oz. naproša slednjega, da se 

poskuša povezati šolo in družbo Sava (Zdravilišče Radenci) za oživitev restavracije 

v parku Radenci. Gostinska šola potrebuje kuharske učne prostore. Predlagal je da 

se poizkuša pridobiti sredstva na razpisih evropskih projektov in na ta način 

vzpostaviti učni center in s tem na novo oživiti restavracijo Park. Z navedeno idejo 

je sam že tudi seznanil direktorico Zdravilišča Radenci, gospo Vesno Maučec. 

• Povedal je, da se je nanj obrnil občan, ki ga zanima, kako je s prečkanjem poti na 

Strmcu s kmetijsko mehanizacijo. Nekateri občani imajo tam zemljišča in glede na 

novo urejeno pot, le te ne morejo prečkati in s tem jim je onemogočena pot do 

njihovih zemljišč. Za lastnike zemljišč, bi bilo potrebno urediti varen in nemoten 

dostop oz. prehod.  
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➢ AD 5 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

ODGOVORI PREDSEDUJOČEGA G. DRAGU KOCBEKU:  

• Kot je predsedujoči že povedal v uvodu, je menjalna pogodba v zaključni fazi. 

Potrebno je overiti na menjalni pogodbi le še njegov, to je županov podpis. V torek, 

dne 23.2.2021 je dogovorjena s Savo primopredaja.  

• Ime ulice je izbrala Komisija za poimenovanje ulic, ki je bila imenovana. Na 

objavljen javni poziv ni prišla nobena pripomba, niti novi predlog o imenu ulice. 

• Glede vizije turizma v Občini Radenci je predsedujoči povedal, da pozdravlja vsak 

predlog. Potrebno je razviti tako klasični kakor tudi športni turizem, v povezavi s 

Savo pa seveda tudi zdraviliški turizem. Občina je v  fazi izgradnje športnih objektov 

(nogometno igrišče, atletska steza…), objektov za klasični turizem (mini golf, pot 

na Strmec). Potrebni objekti za razvoj turizma bodo zgrajeni. Predsedujoči je 

povedal, da bi bilo smiselno izvesti razpis na temo razvoja turizma v občini in tako 

poiskati ideje za obnovo turizma in s tem razvoja občine. OU se bo potrudila in do 

konca leta 2021 zastavila smernice razvoja turizma. Mogoče bi bilo potrebno 

razmisliti tudi o zasebno javnem partnerstvu. Sam je v stiku z lastnikom kazina v 

Radencih, ki mu je predstavil idejo o izgradnji dvanajst nadstropnega luksuznega 

objekta na mestu sedanjega objekta »Vikend«.  

• Glede vzdrževanja Tematskih poti je predsedujoči povedal, da bo ta dela prevzel 

režijski obrat Občine Radenci. 

• Glede naselja Rihtarovci je predsedujoči povedal, da slednje res ni bilo uvrščeno v 

proračun za leti 2021 in 2021, vendar bo to popravljeno z rebalansom, saj bodo 

najverjetneje ostala neporabljena sredstva na določenih proračunskih postavkah 

(pri zadnjih treh razpisih Murščak, Janžev Vrh, Turjanci). 

 

ODGOVOR G. DUŠANU DOMANJKU: 

Predsedujoči je povedal, da sicer razume njegovo prošnjo, vendar je pri gradnji potrebno 

spoštovati gradbeno stroko. Otroke je potrebno zaradi zagotavljanja varnosti ločiti od obeh 

športnih igrišč ob OŠ Kapela, da se ne zgodi kakšna nesreča. Gre za velik gradbeni poseg. 

Po zaključeni gradnji bo nogometno igrišče obnovljeno, površina igrišča bo zravnana, doda 

se kremenčev pesek in na novo se bo zasejala trava.  

 

ODGOVOR PREDSEDUJOČEGA IN PODŽUPANA G. DEJANU BERIĆU: 

Predsedujoči je povedal, da se mu zdi pobuda oziroma ideja glede oživitve restavracije v 

parku zanimiva. Velik problem v Radencih je pomanjkanje gostinske ponudbe. 

 

Podžupan g. Miran Jelen je dodal, da je situacija v Srednji šoli za gostinstvo in turizem 

zaskrbljujoča. Vpis upada, razmerje med profesorji in dijaki je 1 proti 3. Šola nima 

sredstev. Nadalje je povedal, da bi bilo potrebno šolo aktivneje vključiti pri izvedbi različnih 

prireditev. 

 

 

➢ AD 6 UGOTOVITVENI SKLEP O SPREJEMU MANDATA SVETNICE GOSPE 

ŠTEFANIJE LESJAK 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Vladimir Rantaša, predsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 218/2018 
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Občinski svet Občine Radenci sprejeme Sklep o potrditvi mandata nadomestne članice 

občinskega sveta Občine Radenci, Štefanije Lesjak, Kidričevo naselje 4, 9252 

Radenci.  

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Od tega trenutka dalje je na seji prisotnih 14 svetnic in svetnikov. 

 

 

➢ AD 7 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA ODBORA 

ZA PRORAČUN, FINANCE IN PREMOŽENJSKE ZADEVE 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Vladimir Rantaša, predsednik KMVVI je podal obrazložitev. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 219/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Sklep o imenovanju dr. Bena Klemenčiča, kot 

nadomestnega člana Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 8 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA ODBORA 

ZA ŠPORT IN TURIZEM 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Vladimir Rantaša, predsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 220/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Sklep o imenovanju Bogdana Mariča, kot 

nadomestnega člana Odbora za šport in turizem. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsedujoči je predlagal, da se točke dnevnega reda  
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• AD 20 Predlog soglasja za odobritev uporabe fleksibilnega normativa v dveh 

oddelkih vrtca drugega starostnega obdobja in spremembo oddelka v prvem 

starostnem obdobju 

• AD 21 Predlog obvezne razlage petega odstavka točke b, 56. člena OPN občine 

Radenci in 

• AD 22 Predstavitev projektne dokumentacije PZI za izgradnjo telovadnice ob 

Osnovni šoli na Kapeli 

 

obravnavajo pred ostalimi točkami dnevnega reda, ki sledijo, izključno iz razloga, ker so 

poročevalci v navedenih točkah zunanji sodelavci. Z navedenim predlogom so se svetniki 

soglasno strinjali. 

 

➢ AD 22 PREDSTAVITEV PROJEKTNE DOKUMENTACIJE PZI ZA IZGRADNJO 

TELOVADNICE OB OSNOVNI ŠOLI NA KAPELI 

 

Projektno dokumentacijo PZI za izgradnjo telovadnice ob OŠ Kapela je predstavil g. Miha 

Bračko, predstavnik podjetja Gradnje Lenart d.o.o.. 

 

Predsedujoči je predstavil tudi idejo izvajalca, da bi na strehi telovadnice bila narejena tudi 

sončna elektrarna. S tem bi šola in na novo zgrajena telovadnica bila samooskrbna z 

električno energijo. Prav tako bi z navedenimi sončnimi celicami bilo delno rešeno tudi 

ogrevanje obeh stavb. Na to temo so bili vzpostavljeni že tudi dogovori z Zavodom za 

spomeniško varstvo, katerega stališče je, da ne vidijo nobene ovire glede izdaje 

pozitivnega mnenja. Sončna elektrarna bi tako zvišala stroške investicije za cca 250.000,00 

EUR. Navedeni stroški bi bili na podlagi samooskrbe z električno energijo povrnjeni v roku 

petih let. Navedena investicija bo predlog razprave in glasovanja na eni od naslednjih sej 

občinskega sveta. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 221/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje PZI za izgradnjo telovadnice ob OŠ Kapela in 

pooblašča župana, da podpiše DIIP in IP za potrebe prijave na razpis MIZŠ. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 20 PREDLOG SOGLASJA ZA ODOBRITEV UPORABE FLEKSIBILNEGA 

NORMATIVA V DVEH ODDELKIH VRTCA DRUGEGA STAROSTNEGA OBDOBJA 

IN SPREMEMBO ODDELKA V PRVEM STAROSTNEM OBDOBJU 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli dne 10.2.2021. 

 

Uvodno obrazložitev je podala ravnateljica Vrtca Radenci-Radenski mehurčki, gospa 

Barbara Horvat. 

 

Predsedujoči je povedal, da je OU Občine Radenci sprejela predmetni predlog. 

 

O predmetnem soglasju je razpravljal Odbor za družbene dejavnosti, ki so predlagano 

soglasje tudi soglasno potrdili. 
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Razpravljal je g. Vladimir Rantaša. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 222/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci daje Soglasje za odobritev uporabe fleksibilnega  

normativa v dveh oddelkih vrtca drugega starostnega obdobja in spremembo  

oddelka v prvem starostnem obdobju. 

 

 

Navzočnost je priglasilo članov 14 sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 21 PREDLOG OBVEZNE RAZLAGE PETEGA ODSTAVKA TOČKE B, 56. 

ČLENA OPN OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli dne 10.2.2021. 

 

Uvodno obrazložitev je podal mag. Anton Štihec. 

 

Razpravljali sta g. Drago Kocbek in predsedujoči. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 223/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Obvezno razlago petega odstavka točke b, 56.  

člena OPN občine Radenci. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 9 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

IMENOVANJU ULIC, TRGOV IN NASELIJ V ZDRAVILIŠKEM KRAJU RADENCI, 

SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje (spremembo gradiva so 

prejeli dne 10.2.2021).  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem Odloku so razpravljali Statutarno pravna komisija, Odbor za družbene 

dejavnosti ter Odbor za Varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, ki 

so predmetni Odlok tudi v predlagani vsebini vsi potrdili (Odbor za družbene dejavnost z 

štirimi glasovi ZA, 1 član je bil vzdržan; Statutarno pravna komisija in Odbor za Varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe sta navedeni odlok sprejela 

soglasno). 
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Razpravljali so:  g. Drago Kocbek, ki je predlagal, da se o navedenem odloku ne glasuje in 

se navedena točka prenese na naslednjo sejo OS. Prav tako je opozoril na določene napake 

v pripravljenem gradivu, ki so ga prejeli svetniki. Moti ga predvsem to, da lastnike parcel 

ob novi ulici ni nihče povabil k izbiri imena , prav tako se je spraševal, zakaj se predmetni 

Odlok ponovno sprejema po skrajšanem postopku. Na navedena vprašanja sta odgovorila 

predsedujoči in v.d. direktorice ga. Mojca Marovič.  

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 224/2018 

 

Občinski svet občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

imenovanju ulic, trgov in naselij v Zdraviliškem kraju Radenci-skrajšani 

postopek. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 10 PREDLOG ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE 

JAVNE SLUŽBE NA PODROČJU ZOBOZDRAVSTVA ZA ODRASLE V OBČINI 

RADENCI, HITRI POSTOPEK 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem Odloku sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za družbene 

dejavnosti, ki sta predmetni Odlok tudi v predlagani vsebini soglasno potrdila. 

 

Razpravljal je g. Toni Žitek. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 225/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje 

javne službe na področju zobozdravstva za odrasle v Občini Radenci – s 

predlogom po hitrem postopku. 

 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 11 PREDLOG ODLOKA O MREŽI JAVNE ZDRAVSTVENE SLUŽBE NA 

PRIMARNI RAVNI V OBČINI RADENCI, HITRI POSTOPEK 
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Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem Odloku sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za družbene 

dejavnosti, ki sta predmetni Odlok tudi v predlagani vsebini soglasno potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 226/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Odlok o mreži javne zdravstvene službe na 

primarni ravni v Občini Radenci – s predlogom po hitrem postopku. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 12 PREDLOG PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU PROGRAMOV DRUŠTEV, 

NEPROFITNIH IN HUMANITARNIH ORGANIZACIJ IN DRUŠTEV V OBČINI 

RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala Simona Himelrajh. 

 

O predmetnem Pravilniku je razpravljal Odbor za družbene dejavnosti, ki je predmetni 

Pravilnik v predlagani vsebini soglasno potrdil. 

 

Razpravljali so: g. Drago Kocbek in g. Jožef Toplak 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 227/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Pravilnik o sofinanciranju programov društev, 

neprofitnih in humanitarnih organizacij in društev v Občini Radenci. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 13 PREDLOG LETNEGA PROGRAMA KULTURE V OBČINI RADENCI ZA 

LETO 2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  
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Uvodno obrazložitev je podala Simona Himelrajh. 

 

O predmetnem letnem programu kulture  je razpravljal Odbor za družbene dejavnosti, ki 

je letni program kulture v predlagani vsebini tudi potrdil (štirje glasovi ZA, 1 vzdržan). 

 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 228/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Letni program kulture v Občini Radenci za 

leto 2021. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 14 PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI RADENCI ZA LETO 

2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal Erik Vičič. 

 

O predmetnem letnem programu športa je razpravljal Odbor za turizem in šport, ki je letni 

program športa v predlagani vsebini soglasno potrdil. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

 

PREDLOG SKLEPA  229/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Letni program športa v Občini Radenci za 

leto 2021. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep  je bil sprejet. 

 

➢ AD 15 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE 

IZVAJANJA STORITEV OBVEZNE JAVNE SLUŽBE OSKRBA S PITNO VODO 

TER PRIPADAJOČE OMREŽNINE ZA UPORABO JAVNIH 

INFRASTRUKTURNIH OBJEKTOV IN NAPRAV V OBČINI RADENCI ZA LETO 

2021   

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal Davorin Zamuda, ki je predstavil istočasno vse tri točke 

vezane na Elaborate o oblikovanju cene pitne vode, to je točke AD15, AD16 in AD 17. 
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O predmetnem Elaboratu sta razpravljala Statutarno pravna komisija ter Odbor za Varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, ki sta predmetni Elaborat tudi v 

predlagani vsebini potrdila (Statutarno pravna komisija 4xZA; Odbor za varstvo okolja je 

Elaborat potrdil soglasno). 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje sledeči 

PREDLOG SKLEPA  230/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o oblikovanju cene izvajanja storitev 

obvezne javne službe oskrba s pitno vodo ter pripadajoče omrežnine za uporabo 

javnih infrastrukturnih objektov in naprav v Občini Radenci. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI so glasovali  člani.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 16 PREDLOG ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE IZVAJANJA STORITEV 

OBVEZNE OBČINSKE JAVNE SLUŽBE VARSTVA OKOLJA, OSKRBE S PITNO 

VODO, VODOVODNA ZADRUGA HRAŠENSKI VRH ZA LETO 2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

O predmetnem Elaboratu sta razpravljala Statutarno pravna komisija ter Odbor za Varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, ki sta predmetni Elaborat tudi v 

predlagani vsebini potrdila (Statutarno pravna komisija 3XZA; Odbor za varstvo okolja je 

z predlagano vsebino Elaborat sprejel soglasno) . 

 

Razpravljal je g. Toni Žitek, ki je predlagal, da se odločanje o Elaboratih za Vodovodno 

zadrugo Hrastje Mota in Vodovodno zadrugo Hrašenski Vrh prestavi na naslednjo sejo, ter 

se oba Elaborata do naslednje seje tudi ustrezno popravi. Izpostavil je, da ni bilo v noben 

primeru podaljšano Vodno dovoljenje, prav tako v noben od Elaboratov ni določena višina 

omrežnine. 

 

Predsedujoči je povedal, da žal v preteklosti nobena od navedenih Vodovodnih zadrug ni 

imela izdelanega Elaborata, g. Davorin Zamuda pa je dodal, da je na pristojno ministrstvo 

bila poslana vloga za podaljšanje obeh vodnih dovoljenj, vendar Občina odgovora še ni 

prejela. 

 

Po daljši razpravi (g. Toni Žitek, g. Mitja Škerget, ga. Štefanija Lesjak, g. Drago Kocbek, 

g. Miran Jelen), je bil sprejet predlog, da se oba predmetna Elaborata sprejmeta pod 

pogojem, da obe Zadrugi pripravita do 1.7.2021 nov Elaborat o oblikovanju cene izvajanja 

storitve obvezne občinske javne službe varstva okolja, oskrbe s pitno vodo za leto 2021, 

upoštevajoč uredbo MEDO. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje sledeči 

PREDLOG SKLEPA 231/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene 

izvajanja storitev obvezne občinske javne službe varstva okolja, oskrbe s pitno 

vodo, Vodovodna zadruga Hrašenski Vrh za leto 2021, pod pogojem, da 
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Vodovodna zadruga Hrastje-Mota do 1.7.2021 pripravi novi Elaborat, ki bo v 

skladu z uredbo MEDO. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI ni glasoval noben član.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 17 PREDLOG ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE IZVAJANJA STORITEV 

OBVEZNE OBČINSKE JAVNE SLUŽBE VARSTVA OKOLJA, OSKRBE S PITNO 

VODO, VODOVODNA ZADRUGA HRASTJE-MOTA ZA LETO 2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

O predmetnem Elaboratu sta razpravljala Statutarno pravna komisija ter Odbor za Varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, ki sta predmetni Elaborat tudi v 

predlagani vsebini potrdila (Statutarno pravna komisija 3 člani so glasovali ZA, nobeden ni 

glasoval proti; Odbor za varstvo okolja je z predlagano vsebino Elaborat sprejel soglasno) 

 

Predsedujoči dal na glasovanje sledeči 

PREDLOG SKLEPA 232/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene 

izvajanja storitev obvezne občinske javne službe varstva okolja, oskrbe s pitno 

vodo, Vodovodna zadruga Hrastje-Mota za leto 2021, pod pogojem, da 

Vodovodna zadruga Hrastje-Mota do 1.7.2021 pripravi novi Elaborat, ki bo v 

skladu z uredbo MEDO. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI ni glasoval noben  član. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 18 PREDLOG SKLEPA O IZSTOPU OBČINE RADENCI IZ USTANOVE DR. 

ŠIFTARJEVA FUNDACIJA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O izstopu sta razpravljala Statutarno pravna komisija, ki  navedeni predlog v predlagani 

vsebini ni potrdila ( 2 člana sta glasovala ZA, 2 sta glasovala proti) in Odbor za družbene 

dejavnosti, ki navedenega predloga v predlagani vsebini ti potrdil (1 član je glasoval ZA, 1 

član je glasoval PROTI, 3 člani so bili vzdržani) 

 

Ker ni razprave je predsedujoči dal na glasovanje sledeči 

 

PREDLOG SKLEPA 233/2018 
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Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  izstopu Občine Radenci iz Ustanove  

dr. Šiftarjeva fundacija. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI sta glasovala 2 člana sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 19 PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI TRŽNE NAJEMNINE 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli dne 17.2.2021. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Razpravljal je g. Drago Kocbek. 

 

Ker ni bilo dodatne razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 234/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme SKLEP o določitvi tržne najemnine. 

 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 23 OPREDELITEV OBČINSKEGA SVETA DO OSNUTKA POKRAJINSKE 

ZAKONODAJE S PREGLEDOM PRISTOJNOSTI POKRAJIN 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. Povedal je, da je potrebno temeljito pretehtati 

odločitev del katere pokrajine bi naj bili Radenci. Sam se bolj nagiba k Podravski ali k 

Prleški regiji, saj meni, da je Občina Radenci kot del Pomurske regije vedno prikrajšana in 

preglasovana. Povedal je tudi, da bi pri tej odločitvi morebiti bilo smiselno izvesti 

referendum. 

 

Razpravljal je tudi g. Kocbek, ki je bil mnenja, da je Občina Radenci od nekdaj bila del 

Pomurske regije in nikakor ni bila del Štajerske. 

 

Predsedujoči je vse svetnike pozval, da o tej temi razmislijo, saj bo potrebno kmalu sprejeti 

opredelitev do osnutka Pokrajinske zakonodaje. 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 19 uri in 45 minut. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar        Roman LELJAK,

         ŽUPAN OBČINE RADENCI 
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